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Abstract (en)
The assembly (1) has an inner package (7) closed by a sealing film (11) and containing a food product (5) to be heated and/or cooked. An outer
package (9) has an opening through which the inner package is glided and removed. The outer package is provided with a maintaining unit for
maintaining movable lateral flaps (13a) in a closed state until the end of heating by providing confined heating at certain threshold temperature and/
or pressure before liberating opening of the flap. The film is covered by a retaining wall (9a) of the outer package. The sealing film is used as a
DARFRESH(RTM: vacuum skin package type film). An independent claim is also included for a method for packaging and cooking a food product.

Abstract (fr)
Est concerné un ensemble adapté pour être chauffé dans une enceinte micro-ondes. Un emballage intérieur (7) renferme un produit alimentaire à
chauffer et comprend un film étirable (11). Ce film est recouvert par une paroi de retenue (9a) d'un emballage extérieur (9) qui assure un maintien
de la paroi au dessus du film (11) pendant au moins une partie de la durée pendant laquelle une augmentation de la pression dans l'emballage
intérieur (7) fermé crée une déformation du film, laquelle est contrariée par la paroi de retenue qui est moins déformable que le film étirable (11), à la
même pression.
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